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A Képviselő-testület szervezeti és működési szabályzatáról szóló 

19/2020. (X. 9.) önkormányzati rendelet 77.§ (1) bekezdésében 

Az. ülés időpontja: 

2024. április 25. 
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INTERPELLÁCIÓ 

Az Interpellált neve: Cserdiné Németh Angéla polgármester 

Az interpelláló képviselő neve: Makai Ferenc képviselő 

Az interpelláció címe: Illúzió, vagy csoda történt? 

A benyújtás időpontja : 2024. április 16. 

A képviselő-testületi ülés ideje: 2024. április 25. 

Az interpelláció ismertetése: 

Tisztelt Polgánnester Asszony! 

A közösségi médiában minden nap feltűnik, hogy semmittevéssel telt el ez a ciklusunk. Nem 

fejlődött a kerület, nem csinált semmit az Önkormányzat és a Hivatal. Ezzel szemben azt 

látom, hogy csak az én körzetemben három járdaszakasz újult meg, a Hartyán óvoda udvara 

lett felújítva, új játszóeszközök telepítve, 150 parkoló, játszótér, fitneszpark, biciklis park, 

KRESZ-tanpálya épült. Az. Erdőkerülő és a Zsókavár utca lett felújítva. Elhangzott több Fidesz 

utcafórumon, hogy a Zsókavár, Páskomliget utca lehetne egy-egy sávos és a fennmaradó egy

egy sávon parkolót lehetne kialakítani. Továbbá, hogy a szemetesek nincsenek kiürítve, és 

nincs kontroll , ezért feleslegesen fizetünk. Ugyanis a jelenlevő Fideszes képviselőtársaim ezt 

nem cáfolták. 
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Kérdéseim: 

A felsorolt, és a kerületben végrehajtott rengeteg fejlesztés valóban megvalósult-e és 

nem illúzió, vagy csoda történt, ha nem a Hivatal és az Önkormányzat munkája-e? 

A Fidesz parkolókra tett javaslata a két útszakaszon valóban megoldást jelent, és ha 

igen, eddig miért nem valósult meg? 

Igaz-e, hogy a szemetesek nincsenek ürítve, és semmilyen kontroll sincs? 

Várom megtisztelő válaszát! 

Budapest, 2024. április 16. 
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